
Protokół Nr L/10
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 28 stycznia 2010 roku

Otwarcie obrad – godz. 1507

Zamknięcie obrad – godz. 1733

Ad. 1

Obrady L sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący witając radnych,  
sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2

Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 
prawomocne – w sesji uczestniczyło 12 radnych (lista obecności radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załącznik do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Stefanię Radomińską.

Ad. 4

Przewodniczący RM – zaproponował, aby protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 
grudnia  2009  roku  przyjąć  bez  odczytywania,  gdyż  radni  mogli  zapoznać  się 
wcześniej w Biurze Rady Miejskiej.
Nie  wniesiono  uwag  do  w/w  protokołu  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 12 radnych:  za – 12  przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM – zaproponował, aby protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 11 
stycznia  2010  roku  przyjąć  bez  odczytywania,  gdyż  radni  mogli  zapoznać  się 
wcześniej w Biurze Rady Miejskiej.
Nie  wniesiono  uwag  do  w/w  protokołu  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
Głosowało 12 radnych:  za – 12  przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad. 6

Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Innych propozycji nie było.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad:
Głosowało 12 radnych:  za – 12   przeciw – 0   wstrzymano się – 0.



Ad. 7

O godz.  1513  liczba  radnych  zwiększyła  się  do  13 –  w sesji  uczestniczyła  radna 
Barbara Siemczonek.

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres 
od 30 grudnia 2009 roku do 27 stycznia 2010 roku (sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu).

O godz. 1532   w trakcie składanego sprawozdania przez Burmistrza liczba radnych 
zwiększyła się do 14 – w sesji uczestniczył radny Piotr Trybus.

O godz. 1610 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
O godz. 1624 Przewodniczący RM wznowił obrady sesji.

Ad. 8

Druk Nr 1 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2010 
rok

Skarbnik gminy – poinformowała,  że projekt  uchwały był  szeroko analizowany na 
posiedzeniach  komisji,  poprosiła  o  przyjęcie  projektu  uchwały  zgodnie  z 
uzasadnieniem.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały.  Przewodnicząca  Komisji 
Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  w  imieniu  komisji  złożyła 
wniosek, aby po przyjęciu zmian w budżecie uwzględnić przy ogłaszaniu konkursu 
na  realizację  działań  z  Programu  Integracji  Społecznej  –  element  rehabilitacji 
pacjentów  nie  mogących  ze  względu  na  stan  zdrowia  korzystać  z  rehabilitacji 
ambulatoryjnej.
S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  zaproponował  pierwsze  głosowanie  nad  przyjęciem 
przedmiotowego projektu uchwały a drugie głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem 
Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego.
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:  za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.



J. Gorczycki - nie rozumie złożonego wniosku do uchwały.

Przewodniczący RM -  wyjaśnił, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
stawiając  oddzielnie  wniosek  a  głosowanie  w  sprawie  wniosku  Komisji  Zdrowia 
odbędzie się w pkt. 11.

S.  Hajłasz  –  uważa,  że  wniosek  wiąże  się  z  projektem uchwały  i  powinien  być  
głosowany przed uchwałą. 

J. Gorczyczki – zgadza się z wypowiedzią radnego S. Hajłasza.

Przewodniczący RM – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały to dlaczego 
ma nie poddawać pod głosowanie.

Z. Sokołowska- Kulas – wyjaśniła, że głosowanie wniosku można przeprowadzić w 
pkt. 11. 

B. Siemczonek – wyjaśniła, że wniosek nie dotyczy zmiany uchwały tylko podjęcia 
działań przy ogłoszeniu w konkursie. 

Druk Nr 2 – w sprawie zaopiniowania zmiany granicy Parku Narodowego Gór 
Stołowych 

Burmistrz  –  poprosił  o  przyjęcie  projektu  uchwały  w  przedłożonym  brzmieniu. 
Wyjaśnił,  że  istota  problemu  szeroko  została  przez  Burmistrza  omówiona  na 
komisjach,  dodał  tylko,  że  poprzez  przyjęcie  tej  uchwały  bardzo  mocno  zostałby 
ograniczony rozwój  Wambierzyc dlatego opinia Burmistrza w sprawie poszerzenia 
Parku jest negatywna.

Przewodniczący RM – poprosił  o głosowanie w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:  za – 13       przeciw  -0   wstrzymało się – 1.

Druk Nr 3 – w sprawie załatwienia skargi z dnia 15 czerwca 2009 roku złożonej 
przez  Panią  Esterę  Szeląg  na  postępowanie  Dyrektora  Zespołu  Szkół  w 
Ścinawce Średniej z oddziałami integracyjnymi  



Przewodniczący RM -  poprosił  o  przedstawienie opinii  Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej.

S.  Hajłasz  -  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  –  Komisja  Rewizyjna  uważa,  że 
skarga jest niezasadna a wypracowane stanowisko jest uzasadnieniem do projektu 
uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  przy  1  głosie 
wstrzymującym. 
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały przy 2 głosach wstrzymujących.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:  za – 13     przeciw  -0   wstrzymało się – 1.

DRUK NR 4 – w sprawie załatwienia skargi z dnia 17 grudnia 2009 roku złożonej 
przez Pana Władysława Drożdż, Panią Marylę Walczak oraz Panią Stanisławę 
Radziszewską  na  działalność  Dyrektora  Gminnych  Zakładów  Użyteczności 
Publicznej w Radkowie

Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej.

S. Hajłasz -  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  – przedstawił  stanowisko Komisji  
Rewizyjnej,  która  przeanalizowała  postępowanie  dyrektora  oraz  całość  zebranej 
dokumentacji a wypracowane stanowisko jest uzasadnieniem do projektu uchwały.  
Komisja Rewizyjna uważa skargę za niezasadną.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  przy  1  głosie 
wstrzymującym.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały przy 2 głosach wstrzymujących.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za - 14   przeciw – 0    wstrzymało się -  0.

DRUK NR 5 – w sprawie zaopiniowania projektu Regulaminu Organizacyjnego 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Radków im. Karola Estreichera

Burmistrz – wyjaśnił, że Regulamin Biblioteki który został przedłożony jest niezbędny 
i  konieczny  do  funkcjonowania  tej  placówki  kulturalnej  oraz  aby  w  nowych 
uwarunkowaniach mogła funkcjonować sprawniej i była bardziej otwarta i przyjazna.  
Burmistrz  zaproponował  przyjęcie  propozycji  uchwały  w  brzmieniu  przedłożonym 
oraz  poprosił  Przewodniczącego  RM  o  udzielenie  głosu  dyr.  Biblioteki  K. 
Karwowskiemu.

Przewodniczący RM – zapytał dyr. K. Karwowskiego czy chce zabrać głos..

K. Karwowski – nie widzi potrzeby zabrania głosu.

Przewodniczący RM – poprosił  o głosowanie w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:  za – 14  przeciw  - 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 9

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Rady 
Miejskiej za 2009 rok.

S. Hajłasz – odczytał sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2009 rok (sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu).
B.  Siemczonek  –  odczytała  sprawozdanie  Komisji  Zdrowia,  Spraw Społecznych  i 
Porządku Publicznego za 2009 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).
B. Kuczyński – odczytał sprawozdanie Komisji Spraw Gospodarczych i Rolnictwa za 
2009 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).
A.  Kukurba  –  odczytał  sprawozdanie  pracy  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i 
Turystyki za 2009 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).
M.  Gancarski  –  odczytał  sprawozdanie  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Mienia 
Komunalnego za 2009 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).



Ad. 10

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie planów pracy Komisji RM na 2010 
rok. 

S. Hajłasz – przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok.
B.  Siemczonek –  przedstawiła  plan  pracy Komisji  Zdrowia,  Spraw Społecznych  i 
Porządku Publicznego na 2010 rok.
B. Kuczyński – przedstawił plan pracy Komisji Spraw Gospodarczych i Rolnictwa na 
2010 rok.
A. Kukurba – przedstawił plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki na 
2010 rok.
M.  Gancarski  –  przedstawił  plan  pracy  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Mienia 
Komunalnego na 2010 rok.

Ad. 11 Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

Burmistrz  -  odniósł  się  do  wniosku  zgłoszonego  przez  Przewodniczącą  Komisji 
Zdrowia który uważa za zasadny, jednak wniosek jest stałym punktem Działania 5. 
Ogłaszając nabór do Działania 5 programu PIS to działanie zostało wpisane, w tym 
Działaniu  mieszczą  się  wszystkie  funkcje  które  były  już  realizowane.  Dzisiejsza 
dokonana  zmiana  w  projekcie  budżetu  włączy  środki  na  to  zadanie,  następnym 
etapem będzie rozpisanie naboru, wyłonienie realizatora w Działaniu 5 będą wpisane 
zadania rehabilitacyjne które mieszczą się w Działaniu 5.

S.  Hajłasz  –  uważa  że  jest  sens  przegłosowania  tego  wniosku,  który  zapewni 
korzystanie z rehabilitacji osobą nie mogącym wyjść z mieszkań.

B. Siemczonek - Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku 
Publicznego odczytała wniosek. Komisja Zdrowia wnioskuje, aby po przyjęciu zmian 
w budżecie, uwzględnić przy ogłaszaniu konkursu na realizację działań z Programu 
Integracji Społecznej – element rehabilitacji pacjentów nie mogących ze względu na 
stan zdrowia korzystać z rehabilitacji ambulatoryjnej.

Przewodniczący RM – poprosił o głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Komisję 
Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego.

Głosowało 14 radnych:  za -13   przeciw -   wstrzymało się -1 –  wniosek został 
przyjęty.

J.  Gorczycki  –  odczytał  korespondencję  -  petycje  mieszkańców  Tłumaczowa  w 
sprawie budynku po byłej Straży Granicznej do posłów i senatorów złożoną na ręce 
posła  Pana Jakuba Szulca oraz pismo radnego do posła J.  Szulca i  odpowiedz 
posła J. Szulca do radnego i Starosty. Radny zapytał Burmistrza czy spotkał się w tej  
sprawie ze Starostą.

Burmistrz  – poinformował,  że takie spotkanie ze Starostą K. Baldy odbyło  się na 
którym poruszane były  dwa problemy.  Jeden problem dotyczył  współpracy gminy 
Radków w zakresie realizacji zobowiązań infrastruktury i ostatecznego rozwiązania 



jakie nakłady i w jakim obszarze Starostwo poniesie na odbudowę dróg na terenie 
gminy Radków oraz jakie pozyskane środki w przyszłości zamierza przeznaczyć na 
usuwanie  skutków klęsk żywiołowych.  Drugim tematem było  kiedy rozpocznie się 
przebudowa  obiektu  poszpitalnego  w  Radkowie.  Burmistrz  udzielając  radnemu 
odpowiedzi  na  pytanie  poinformował,  że  w  sprawie  budynku  na  granicy  w 
Tłumaczowie Starosta w dalszym ciągu proponuje utrzymanie się w konwencji wpłaty 
pewnej  sumy  na  cel  partyrcypacji  w  remoncie  dróg  powiatowych  i  zmienia  już 
stanowisko wyrażone przez w-ce starostę M. Jagódkę do obszaru gminy Radków. 
Burmistrz  zaproponował  Staroście  aby  nie  przedłużać  całej  sprawy  należy 
urealnienie wartości nieruchomości oraz zorganizowanie spotkania w celu omówienia 
– wyznaczenia drogi powiatowej do remontu w gminie na co Starosta wyraził zgodę. 
Burmistrz nie zaakceptuje wniesienia 230 tys. zł. naliczonej od wartości 970 tys. zł 
jaką  Starostwo  naliczyło  od  nieruchomości.  Burmistrz  uważa,  że  realna  wartość 
nieruchomości  jest  na  poziomie  300 -  350  tys.  zł.  jeżeli  wartość  nieruchomości 
zostanie ponownie zweryfikowana na kwotę 300 – 350 tys. zł. to wstępnie zostanie 
podpisana umowa oraz jeżeli  Rada przegłosuje zmiany będzie możliwe przejęcie 
budynku.  Burmistrz  poinformował,  że  następne  spotkanie  ze  Starostą  zostało 
ustalone na dzień 15 lutego 2010 r. 

S.  Hajłasz – zapytał  w imieniu mieszkańców Ścinawki  Górnej  dlaczego nie  grała 
Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy.

T.  Pawłowski  –  dyrektor  GCKSiT  w  Radkowie  –  wyjaśnił,  że  Wielka  Orkiestra 
Świątecznej Pomocy jest inicjatywą społeczną i każdy może zgłosić sztab. Wyjaśnił, 
że GCKSiT zgłosiło sztab z Radkowa jednak zostali wprowadzeni w błąd informacją, 
że  gmina  Radków  została  już  zgłoszona  ale  okazało  się  że  był  to  Radków  z 
Częstochowy. Dyr. zadeklarował pomoc w przyszłym roku osobą chcącym założyć 
sztab.  

J. Gorczycki – odniósł się do wypowiedzi Burmistrza - mieszkańcy będą wspierać 
Burmistrza duchowo w rozmowach ze Starostą. Zawiązały się nowe stowarzyszenia 
są problemy z pomieszczeniem i budynek po Straży Granicznej jest potrzebny który 
będzie służył wszystkim mieszkańcom.

A. Kukurba – poinformował, że blisko GCKSiT znajduje się kamienny obelisk który 
został skradziony, według wiedzy radnego kamienny obelisk znajduje się w części w 
GZUP. Radny uważa, że powinien wrócić na swoje miejsce, a znajdujące się na ul  
Ogrodowej i w szpitalu fontanny powinny zostać odrestaurowane. Radny oczekuje 
odpowiedzi  gdzie  znajduje  się  część  obelisku  i  co  Burmistrz  ma  zamiar  z  tym 
uczynić.

Burmistrz – poprosił wszystkich o pomoc w odbudowie takich rzeźb Burmistrz może 
dofinansować  ale  nie  zna  położenia  wszystkich  zabytków  które  są  inicjatywą 
społeczną. Burmistrz nie złoży radnemu deklaracji że wszystkie zabytki odrestauruje 
co będzie nieprawdą są potrzebne ogromne środki prosi mieszkańców o inicjatywę 
Burmistrz uważa wniosek za słuszny a przy inicjatywie mieszkańców można koszty 
pomniejszyć.

Przewodniczący RM – udzielił głosu dyr. GZUP M. Pejskiemu.



M. Pejski – poinformował, że część dolna obelisku jest zabezpieczona i znajduje się 
w GZUP a górna została skradziona. 

Ad. 12 Interpelacje radnych.
Nie było.

Ad. 13 Sprawy różne.

Przewodniczący RM – przypomniał o wniosku radnego J. Pabiana w sprawie zakupu 
flag.

J. Pabian – wyjaśnił, że wniosek składał nie po to aby Rada debatowała nad nim, 
składał wniosek do Burmistrza który został przyjęty i nie widzi potrzeby dyskusji.

Burmistrz – również uważa, że nie ma potrzeby dyskutować.

J.  Pabian  –  przypomniał  o  drugim  złożonym  wniosku  który  na  poprzedniej  sesji 
przepadł w sprawie usunięcia dwóch pomników w Radkowie. Radny o los pomnika 
XX – lecie PRL jest spokojny który zniknie z radkowskiego krajobrazu a odnośnie 
drugiego pomnika radny z pewną zgrozą wysłuchał Burmistrza że chce ten symbol 
pruskiej buty przywrócić do dawnej świetności. Radny zapytał jak to jest, że kiedy 
pomnik stoi  przed ratuszem to przeszkadza,  szpeci  otoczenie ratusza a w parku 
odnowiony z pruskimi orłami już miasta Radkowa szpecić nie będzie. Radny zapytał  
czy  środki  na  odnowienie  będą  zapisane  w  budżecie  w  dziale  kultura  i  ochrona 
dziedzictwa narodowego. Radny zaproponował zaproszenie na odsłonięcie pomnika 
związku wypędzonych i zmianę nazwy miejscowości.

A. Kukurba – podziela intencje Burmistrza przedstawioną na poprzedniej sesji, jest to 
historia i należy go przenieść w inne miejsce

J.  Pabian –  radny uważa,  że  na ziemiach zachodnich  odnawianie  poniemieckich 
pomników jest  politycznym  błędem a  miejscem dla  tego  pomnika  jest  wyłącznie 
Muzeum Ziemi Kłodzkiej a jego odnawianie jest niepojęte.

Burmistrz odniósł się do:
 wniosku Komisji  Zdrowia - wyjaśnił,  że wniosek  który został przyjęty przez 

Radę nie będzie zrealizowany w całości Działanie 5 – rehabilitacja dlatego, że 
nacisk jaki został przedłożony we wniosku na rehabilitację domową stwarza 
bariery. Zabraknie środków na rehabilitację 51 osób na terenie gminy

 Wielkiej  Orkiestry  Świątecznej  Pomocy  -  Burmistrz  wyjaśnił,  że  Orkiestra 
Świątecznej Pomocy  jest  bardzo  dobrą  ideologią,  ale  należy  patrzeć  na 
koszty, w gminie były organizowane dwie takie imprezy. Społeczeństwo jest 
ubogie  nie  jest  w  stanie  wyłożyć  dużych  pieniędzy,  należy  zorganizować 
warsztat pracy który kosztuje. Koszty zorganizowania imprezy przewyższają 
zebraną kwotę przez społeczeństwo 

 przeniesienia pomnika - pewne już jest że ratusz będzie remontowany więc 
zostanie zmieniony wygląd Rynku gdzie dla pomnika nie ma miejsca, pomnik 
musi  zostać  przeniesiony.  Zostanie  przeprowadzona  negocjacja  z 



konserwatorem gdzie przenieść pomnik aby w przyszłości pokazywać innym 
butę prusactwa co robili i przypominać ludziom jak było.

Przewodniczący  RM  -  odczytał  zaproszenie  Burmistrza  Pniew  na  Koncert 
Noworoczny, który odbędzie się 6 lutego 2010 r.

Burmistrz - zaproponował aby do Pniew pojechał Przewodniczący RM M. Gancarski, 
radny J. Górski i pracownicy UMiG  I. Grodź oraz J. Strug. 

Ad. 14 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął L sesję Rady Miejskiej 
w Radkowie.

   Protokołowała: Przewodniczący
Lucyna Połowczuk     Rady Miejskiej w Radkowie

Marian Gancarski
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